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Številka:   011-0008/2019- 
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Z A P I S N I K 
4. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 24. aprila 
2019 ob 20. 00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
 
Prisotne svetnice in svetniki: Gregor Čuden, Bojan Demšar, Tončka Dolenc,  Borut Dolinar, Stanislav 
Dvanajščak , Marko Košir, Ana Malovrh, Ana Oblak, Katarina Oven, Nataša Peljhan,  Marjan Pograjc, Franc 
Rejec, Valentin Tominc, Marjeta Urbančič, Anton Zibelnik. 
 
Odsotni: Ana Zorc. 

Ostali prisotni: Biserka Pogačar, predsednica nadzornega odbora občine, Neža Vodušek, zunanja 
pripravljavka gradiva k točkam dnevnega reda 1-3, Nadja Prosen, dopisnica Našega časopisa,  Helena Čuk, 
Marko Muzlovič in Mateja Tavčar, občinska uprava. 

Predsedujoči seje, župan Franc Setnikar, je člane občinskega sveta in ostale prisotne lepo pozdravil in 
ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Po ugotovitvi sklepčnosti je članicam in članom občinskega sveta predlagal v sprejem potrditev zapisnika 
3. redne seje. Zapisnik je bil s 14 glasovi ZA potrjen.   
 
Predsedujoči je predlagal naslednji dnevni red seje:  
 

1. Predlog sprememb in dopolnitev Statuta občine- prva obravnava 
2. Predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika občinskega sveta- prva obravnava  
3. Predlog Odloka o financiranju Krajevnih skupnosti- prva obravnava 
4. Zaključni račun proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2018 
5. Predlog Sklepa o imenovanju občinske volilne komisije 
6. Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra 
7. Vprašanja in pobude svetnikov 
8. Razno  
 

Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 1) Predlog sprememb in dopolnitev Statuta občine- prva obravnava 
 
Župan Franc Setnikar je predal besedo predsednici Statutarno pravne komisije Ani Oblak, ki je predstavila 
razloge in namen vseh treh obravnavanih splošnih predpisov ter povabila k besedi gospo Nežo Vodušek, 
strokovno pripravljavko gradiva.  
Neža Vodušek je članom občinskega sveta podrobneje predstavila predlog sprememb in dopolnitev Statuta 
občine.  Razprave ni bilo, zato je je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji sklep:   
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Sklep 30/1/4 
Spremembe in dopolnitve Statuta občine so primerna podlaga za nadaljnjo obravnavo.  
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 2) Predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika občinskega sveta- prva obravnava  
 
Župan je povabil k besedi gospo Nežo Vodušek, strokovno pripravljavko gradiva, ki je članom občinskega 
sveta podrobneje predstavila predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika občinskega sveta.  Razprave ni 
bilo, zato je predsedujoči seje predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji 
 
Sklep 31/2/4 
Spremembe in dopolnitve Poslovnika občinskega sveta so primerna podlaga za nadaljnjo obravnavo. 
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 3) Predlog Odloka o financiranju Krajevnih skupnosti- prva obravnava 
 
Neža Vodušek je predstavila predlog Odloka o financiranju krajevnih skupnosti. Po predstavitvi so se k 
razpravi priglasili člani občinskega sveta  Marko Košir, Borut Dolinar, Marjan Pograjc in Tončka Dolenc.  
Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji sklep:  
 
Sklep 32/3/4 
Predlog Odloka o financiranju krajevnih skupnosti je primerna podlaga za nadaljnjo obravnavo. 
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 4) Zaključni račun proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2018 
Župan Franc Setnikar je v kratkem povzetku predstavil Zaključni račun proračuna za leto 2018. Po 
predstavitvi vsebine zaključnega računa razprave ni bilo, zato je župan predlagal občinskemu svetu v 
sprejem naslednji  
 
Sklep 33/4/4 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Zaključni račun proračuna občine Dobrova – Polhov 
Gradec za leto 2018 v predlaganem besedilu. 
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 5) Predlog Sklepa o imenovanju občinske volilne komisije 
Franc Setnikar je besedo predal Ani Malovrh, predsednici Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, ki je članom občinskega sveta predstavila delo komisije pri pripravi predloga sklepa. V razpravi 
so sodelovali občinski svetniki Marjan Pograjc, Borut Dolinar, Stanislav Dvanajščak in Marko Košir. 
Zaradi vsebine razprave je župan občinskemu svetu predlagal umik točke iz dnevnega reda in ponovno 
preveritev pravilnosti postopka. 
 
Ad 6) Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra 
Župan je članom sveta predstavil predlog sklepa, ki so ga člani občinskega sveta s prilogami prejeli z 
gradivom za sklic seje. Razprave ni bilo, zato je predlagal članom svet av sprejem naslednji  
 
Sklep 34/5/4 
Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme Sklep o ukinitvi statusa splošnega ljudskega 
premoženja na nepremičninah, parc. št. 1238/5 (ID 6950839), 1258 (ID 1158865), 1255 (ID 990670), 
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1237/1 (ID 3341481) vse k.o. 1986 Polhov Gradec, o vknjižbi lastninske pravice Občine Dobrova - Polhov 
Gradec ter o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena.. 
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 7) Vprašanja in pobude svetnikov 
Pod stalno točko občinskih sej »Vprašanja in pobude svetnikov«, so člani občinskega sveta zastavili 
naslednja vprašanja ter podali sledeče pobude:  
 

 
 
Predsedujoči seje je vprašanja in pobude odstopil v reševanje ali pripravo odgovorov strokovnim službam, 
organom ali delovnim telesom občinskega sveta. Odgovoril pa je na vprašanje Marjana Pograjca v zvezi s 
pridobljenimi sredstvi občine iz proračuna EU- občina je sedaj že drugič, pozvala odgovorne na Pop TV, da 
naj ne objavljajo napačnih podatkov, ki mečejo slabo luč na občino, prav tako pa je pozvala tudi Ministrstvo 
za finance, da pojasni, na podlagi česa in kakšne podatke je posredovala imenovanemu mediju, saj niso 
pravilni, saj je občina v omenjenem obdobju prejela preko 2 MIO nepovratnih sredstev. Je pa župan tudi 
dodal, da bo na eni izmed prihodnjih sej samostojno določena točka dnevnega reda, na kateri bo 
predstavljena celotna vsebina o možnostih in obstoječih virih pridobivanja EU sredstev za občino. Na 
vprašanje v zvezi s potekom gradnje centra je Pograjcu povedal, da občina pridobiva in preverja vse že 
pridobljene pogoje, sodeluje z DRSI v zvezi z izgradnjo ceste ter izdeluje projekt, ureja zemljišča ter 
pripravlja razpisno dokumentacijo za projektiranje in izbor izvajalca. Na vprašanje g. Pograjca v zvezi z 
gradnjo kolesarskih stez je bilo povedano, da je bil objavljen razpis za izbiro izvajalca za pripravo 
dokumentacije za izvedbo, v prvem delu iz Ljubljane do Gabrja, po možnosti dvosmerne, ločene od cestišča. 
V zvezi z vprašanjem Boruta Dolinarja je povedal, da je bil v letu 2017 na Pošto Slovenije naslovljen dopis 
z zahtevo po ohranitvi pošte na Dobrovi in da ne prihaja več do idej o njenem zaprtju. Na vprašanje Marka 
Koširja pa je povedal, da DRSI  pripravlja  nov razpis za neurejen del ceste skozi Malo vodo, ki bo zelo v 
kratkem objavljen. Na vprašanje Gregorja Čudna pa je povedal, da je potrebno za zasebni priključek izdelati 
projekt priključitve, ki ga mora izdelati  tisti, ki se na sistem priklaplja. ČN po njegovih informacijah deluje 
dobro, kontrolo in nadzor nad delovanjem izvaja javno podjetje Vo-Ka, bo pa seznanjena z vprašanjem.   
 
Ad 8) Razno 
Župan je povedal, da so člani občinskega  sveta  z gradivom za sejo prejeli v seznanitev  Program dela 
Nadzornega odbora občine za leto 2019.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 21. 50 uri. 
 
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar  
 
 
                                                                                                     Franc Setnikar, 

župan 

Dolenc Tončka
Pobuda, da zaradi visoke ogroženosti območja občine občinski svet podpre možnost kritja dela stroško cepljenja proti klopnemu 
meningoencefalitisu. 

Urbančič Marjeta 
Pobuda za sofinancirane sanacije poškodovane fasade na cerkvi v Brezju, nastale kot posledica asfaltiranja ceste in izgradnje kanalizacije; 
predlaga omejitev hitrosti na 30 km/uro pri Korunu, na nepreglednem delu ceste; predlaga postavitev opozoril za pasje iztrebke ali drug 
način osveščanja lastnikov psov; predlaga sanacijo poškodovanega mostu proti Pavličku.

Pograjc Marjan
Kaj je z informacijo časnika 24 ur o pridobljenih EU sredstvih občine? Kakšen je časovni termin nameravane gradnje centra Emila Adamiča? 
Postavitev koša za pasje odpadke na Pot čez Horjulko; pobuda za vzdrževanje cest; gradnja kolesarskih stez?

Dolinar Borut Umik poštnih poslovalnic iz območja občine? 

Košir Marko Asfaltiranje regionalne ceste Ljubljanica- Briše? 

Čuden Gregor Zakaj so težave s priklopi na kanalizacijo v Polhovem Gradcu? Delovanje ČN slabše ot prej- kdo kontrolira delovanje in izplake?


